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Παραρτήματα ΓΕΩΤΕΕ 
Μέλη του παραρτήματος 

 

Θέμα: «Απολογισμός δραστηριότητας 2022 του παρ/τος Ανατολικής Μακεδονίας του 

ΓΕΩΤ.Ε.Ε.»   

 

Σας αποστέλλουμε παρακάτω τον συνοπτικό απολογισμό της δραστηριότητας του 

παραρτήματος Ανατολικής Μακεδονίας του ΓΕΩΤ.Ε.Ε. για το έτος 2022. Το 2022 ήταν μια 

χρόνια εκλογών για το ΓΕΩΤ.Ε.Ε. και παράλληλα ήταν μια χρονιά κατά την οποία το 

ΓΕΩΤ.Ε.Ε. ξεκίνησε την υλοποίηση Ευρωπαϊκών Προγραμμάτων. Πέραν των 2 αυτών 

σημαντικών γεγονότων που απασχόλησαν το παράρτημα μας και κυρίως τους υπαλλήλους 

του κατά το 2022, το παράρτημα μας συνέχισε τη δραστηριότητα του παρά τους 

περιορισμούς της Πανδημίας, αξιοποιώντας τις νέες τεχνολογίες προς όφελος των μελών 

του και για την υλοποίηση του θεσμοθετημένου ρόλο του.  

Στις εκλογές του ΓΕΩΤΕΕ η εμπλοκή του παραρτήματος ήταν πολυεπίπεδη και 

αφορούσε τόσο τη διοίκηση όσο και τους υπαλλήλους του παραρτήματος. Η υποστήριξη 

της εκλογικής διαδικασίας του ΓΕΩΤ.Ε.Ε. ξεκίνησε μήνες νωρίτερα, ενώ οι εκλογές έγιναν 

τον Δεκέμβριο του 2022 και οι εργασίες καταμέτρησης και ενημέρωσης των μελών μας 

καθώς και μετεκλογικές διαδικασίες συνεχίστηκαν και ολοκληρώθηκαν μέσα στο 2023. 

Ειδικότερα το αυτοτελές γραφείο - Παράρτημα Ανατολικής Μακεδονίας, ανέλαβε όλες τις 

εργασίες που απαιτούνταν για την ομαλή διεξαγωγή της εκλογικής διαδικασίας στο ΓΕΩΤΕΕ 

και της έκδοσης των αποτελεσμάτων. Τέτοιες εργασίες αφορούσαν τον ορισμό των 

εκλογικών τμημάτων κατόπιν επικοινωνίας με τις κατά τόπους ΔΑΟΚ, τη συγκέντρωση 

υποψηφιοτήτων και την προώθηση του στην κεντρική υπηρεσία, την κλήρωση 

εφορευτικών επιτροπών και τη σύνταξη κι ανάρτηση των σχετικών αποφάσεων στη 

Διαύγεια, τη διανομή εκλογικού υλικού στα εκλογικά τμήματα, την κάλυψη των αναγκών 

των εκλογικών τμημάτων (π.χ. με παραβάν, κάλπες, εκλογικό υλικό και εξασφάλιση μέσων 
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επικοινωνίας), την προκαταρκτική ενημέρωση και συνεχή επικοινωνία κι υποστήριξη 

εφορευτικών επιτροπών (πριν τις εκλογές, την ημέρα των εκλογών και τις επόμενες ημέρες 

για την καταμέτρηση), την προετοιμασία του εκλογικού τμήματος στην Καβάλα στο 

παράρτημα, την ενημέρωση των μελών μας για την όλη εκλογική διαδικασία και τα 

αποτελέσματα, την ανάρτηση όλων αυτών των πληροφοριών στην ιστοσελίδα μας, κ.α..  

Όσον αφορά τα προγράμματα που έχει αναλάβει και υλοποιεί το ΓΕΩΤ.Ε.Ε. με κωδικούς 

ΟΠΣ 5076666 και ΟΠΣ 5049507, μέσα στο 2022 ο Αμπελίδης ορίστηκε ως υπεύθυνος 

έργου στο ΟΠΣ 5076666 και μέλος των επιτροπών διαγωνισμού για όλα τα προγράμματα 

του ΓΕΩΤ.Ε.Ε. και η κα Τσαταλπά ορίστηκε ως μέλος των επιτρόπων και των 2 

προγραμμάτων του ΓΕΩΤ.Ε.Ε.. Η ενασχόληση των υπάλληλων του παραρτήματος με τα 

νέα τους καθήκοντα μέσα στο 2022 και ιδίως μέσα στο 2023 είχε σημαντικές επιπτώσεις 

στη δραστηριότητα του παραρτήματος μας, καθότι οι υπάλληλοι μας είχαν αυξημένο 

φόρτο εργασίας στα προγράμματα αυτά εις βάρος των καθηκόντων και της 

δραστηριότητας του παραρτήματος μας. Επίσης, η κ. Τσαταλπά ορίστηκε μέλος της 

επιτροπής παρακολούθησης και παραλαβής του έργου Εθνικό Σχέδιο Αναδάσωσης, για το 

οποίο μέσα στο 2022 δεν υπήρξε κάποια δραστηριότητα. 

Για τις τυποποιημένες διαδικασίες στο παράρτημα μας έχουμε να αναφέρουμε τα εξής. 

Το πρωτόκολλο του παραρτήματος για το 2022, έφτασε συνολικά στον αριθμό 1008. Από 

αυτά 939 ήταν τα πρωτοκολλημένα έγγραφα εισερχομένων και 69 ήταν πρωτοκολλημένα 

έγγραφα εξερχομένων. Όσον αφορά τις συνεδριάσεις της ΔΕ για το 2022, έγιναν συνολικά 

7 συνεδριάσεις. Αυτές έγιναν με την χρήση του e-presence εξ αποστάσεως αλλά και με 

υβριδικό τρόπο, όταν χαλάρωσαν τα μέτρα κατά της Πανδημίας. Για τις αναρτήσεις στη 

Διαύγεια αυτές ήταν συνολικά 170 μέσα στο 2022. Τέλος, όσον αφορά τις αναρτήσεις στην 

ιστοσελίδα του παραρτήματος μας www.geotee-anmak.gr για το 2022, αυτές ήταν 

συνολικά 63 αναρτήσεις διαφορετικής φύσεως η κάθε μια, με πολλαπλό περιεχόμενο σε 

κάποιες από αυτές (πολλαπλά συνημμένα αρχεία, βίντεο, εικόνες, κείμενο κ.α.).  

 

Αναλυτικότερα δείτε παρακάτω  

τη δραστηριότητα του παραρτήματος και των υπαλλήλων του  κατηγοριοποιημένη 

Έγγραφες Παρεμβάσεις του Παραρτήματος 

1. Αποστείλαμε έγγραφο στο ΥΠΑΑΤ Για τις αδικίες στη μερική επικαιροποίηση του 

μητρώου εκπαιδευτών του ΕΛΓΟ Δήμητρα με αρ. πρωτ. 133/14-2-22, κατά την οποία 
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αποκλείονταν οι νέοι συνάδελφοι από το μητρώο. Η παρέμβαση μας πήρε δημοσιότητα 

και αποτέλεσε αντικείμενο αναφοράς στο Ελληνικό Κοινοβούλιο από 3 βουλευτές. 

2. Αποστείλαμε προς το Υπ. Περιβάλλοντος αίτημα παράτασης της περιόδου αντιρρήσεων 

κατά των αναρτημένων δασικών χαρτών, αρ. πρωτ. 143/16-3-22. Το αίτημα μας τελικά 

έγινε δεκτό με σχετική διάταξη νόμου. 

3. Αποστείλαμε Δελτία Τύπου για την Παγκόσμια ημέρα δασοπονίας, αρ. πρωτ. 147/18-3-

22 και για την Παγκόσμια ημέρα νερού αρ. πρωτ. 153/21-3-22. Εκδώσαμε επίσης και ΔΤ 

για την παγκόσμια ημέρα περιβάλλοντος 367/3-6-2022. 

4. Το παράρτημα μας υπέβαλε αίτημα για την αλλαγή του άδικου τρόπου επιλογής 

εκπαιδευτών στα προγράμματα κατάρτισης του ΕΛΓΟ Δήμητρα, αρ. πρωτ. 233/19-4-

2022. Ένα αίτημα που έγινε και αναφορά στο Ελληνικό Κοινοβούλιο από 3 Βουλευτές. 

5. Μετά από αίτημα του αντιπροέδρου του παραρτήματος μας και Αντιδήμαρχου 

Πρωτογενούς τομέα του Δήμου Καβάλας, κ. Θεόδωρο Παπαδόπουλο, συντάχθηκε ένα 

ενημερωτικό σημείωμα για τις δράσεις του παραρτήματος μας σχετικά με την αποτροπή 

της καύσης των καλαμιών – υπολειμμάτων των καλλιεργειών στα Τενάγη Φιλίππων και 

στον Δήμο Νέστου, αρ. πρωτ. 261/4-5-2022.  

6. Αποστείλαμε στο ΥΠΑΑΤ έγγραφο διαμαρτυρίας του τις «Αδικίες στους κτηνοτρόφους 

των Περιφερειών Α.Μ.-Θ. και Κ.Μ. όσον αφορά το πρόγραμμα βιολογικής κτηνοτροφίας 

και προτάσεις άρσης των αδικιών». Αρ. πρ. 355/30-5-22. Για το ίδιο θέμα ερώτηση 

κατέθεσε στη βουλή και ο βουλευτής Σερρών της Ελληνικής Λύσης κ. Κων. Μπούμπας 

(14-6-2022) 

7. Με αφορμή την παράταση που δόθηκε στην ανάρτηση των δασικών χαρτών, 

αποστείλαμε στο ΥΠΕΝ «ανασκόπηση κι επαναδιατύπωση των προτάσεων του παρ/τός 

μας για τη βελτίωση της λειτουργικότητας των δασικών χαρτών. Αρ. πρωτ. 459/8-7-

2022 

8. Παρέμβαση του παραρτήματος σε συνεργασία με τον ΕΛΓΟ Δήμητρα με την αποστολή 

κοινού ενημερωτικού δελτίου τύπου στις 19-6-2022 για την εμφάνιση των μεδουσών 

στη Βόρεια Ελλάδα, λόγω της εκτενούς αναφοράς από τα ΜΜΕ για το θέμα. Το Δελτίο 

τύπου που συντάχθηκε και με τη συνδρομή επιστημόνων από το ΙΝΑΛΕ Καβάλας, έθεσε 

το πρόβλημα στις πραγματικές του διαστάσεις, δίνοντας παράλληλα σχετικές οδηγίες 

στους πολίτες.  

 

Συμμετοχή σε Επιτροπές και Διαβουλεύσεις 
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1. Μετά από αίτημα του Δήμου Παρανεστίου Ορίσαμε εκπροσώπους στην Επιτροπή Αγρ. 

Ανάπτυξης του δήμου Παρανεστίου, αρ. πρωτ. 7/2-2-22. 

2. Προχωρήσαμε στην καταγραφή απόψεων για την Αναπτυξιακή στρατηγική του Δήμου 

Καβάλας, στο πλαίσιο της εκπόνησης του Επιχειρησιακού προγράμματος 2021-2023 του 

Δήμου, αρ. πρωτ. 62/18-2-22. 

3. Εγγραφή στο Αγροτικό Σύμφωνο της Ε.Ε. (Rural Pact) και συμμετοχή του 

παραρτήματος μας στη σχετική διαβούλευση για το μέλλον της αγροτικής υπαίθρου της 

Ε.Ε. το 2040. Στα πλαίσια της συμμετοχής μας συμμετείχαμε σε σχετικές έρευνες, 

ερωτηματολόγια κι εκδηλώσεις και παράλληλα με τις άλλες δραστηριότητες μας, 

συγκεντρώναμε τις απόψεις όλων των εμπλεκομένων σχετικά με το όραμα τους για το 

μέλλον της αγροτικής υπαίθρου της Ε.Ε. το 2040. 

4. Αποστείλαμε τις απόψεις μας στο Δ.Σ. ΓΕΩΤ.Ε.Ε. επί της Εθνικής Χωρικής Στρατηγικής 

για τον Θαλάσσιο Χώρο (ΕΧΣΘΧ), αρ. πρωτ. 45/9-2-2022, απόψεις που ενσωματώθηκαν 

στις συνολικότερες απόψεις του ΓΕΩΤΕΕ στην εν λόγω διαβούλευση. 

5. Μετά από σχετικό αίτημα που δεχτήκαμε το παράρτημα μας εκπροσωπείται στην 

επιτροπή αμεροληψίας του πιστοποιητικού φορέα EQA HELLAS,  αρ. πρωτ. 193/12-4-

2022. 

6. Μετά από αίτημα της Περιφέρειας ΑΜΘ ορίσαμε εκπρόσωπο στη γνωμοδοτική επιτροπή 

του άρθρου 122 του Ν. 4887/22 τον κ. Μυστακίδη και τον κ. Τιμοσίδη, αρ. πρωτ. 

419/23-9-2022 

7. Συμμετέχουμε ενεργά και ορίσαμε εκπρόσωπο μας στην Επιτροπή παρακολούθησης του 

Περιφερειακού προγράμματος 2021-2027, με αρ. πρωτ. 707/27-10-2022. 

8. Το παράρτημα μας με απόφαση του Δ.Σ. ΓΕΩΤ.Ε.Ε., εκπροσωπεί παγίως το ΓΕΩΤ.Ε.Ε. 

στις γενικές συνελεύσεις μετόχων της Αναπτυξιακής Σερρών (ΑΝΕΣΕΡ), καθότι το 

ΓΕΩΤΕΕ κατέχει 100 μετοχές της ΑΝΕΣΕΡ. Εκπρόσωπος μας είναι ο κ. Αλέξανδρος 

Τσάμης με αναπληρωτή του τον κ. Κωνσταντίνο Κοταλακίδη, μέλη της Δ.Ε.. 

9. Συμμετέχουμε στην Επιτρ. Διαβούλευσης της Περιφέρειας ΑΜΘ για την κατάρτιση του 

Στρατηγικού Σχεδίου της Περιφέρειας για την νέα ΚΑΠ 2023-2027 

10. Ο κ. Τιμοσίδης που είναι μέλος της Δ.Ε. του παραρτήματος μας, έχοντας μεγάλη 

εμπειρία σε αναπτυξιακά προγράμματα του Αγροτικού τομέα, και μέσα στο 2022 

εκπροσωπεί το Γεωτεχνικό Επιμελητήριο στην επιτροπή του Π.Α.Α. του ΥΠΑΑΤ, 

συμμετέχοντας με αυτή τη διπλή του ιδιότητα σε όλες σχεδόν τις διαβουλεύσεις του 
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ΥΠΑΑΤ. Στα πλαίσια αυτών των ιδιοτήτων του πολλές φορές παραχωρεί συνεντεύξεις 

στα τοπικά ΜΜΕ για θέματα της αγροτικής επικαιρότητας. 

11. Και μέσα στο 2022 το Παράρτημα μας εκπροσωπείται στη Δημοτική Επιτροπή 

Διαβούλευσης του δήμου Σερρών, Δράμας και Καβάλας. 

12. Συμμετέχουμε στην Επιτροπή Πρωτογενούς τομέα του Δήμου Παγγαίου και για το 

2022. 

13. Μετέχουμε στην Επιτροπή Πρωτογενούς τομέα του Δήμου Καβάλας και στην Επιτροπή 

Επιχειρησιακού Προγράμματος του ίδιου δήμου και για το 2022. 

14. Δεχθήκαμε πρόσκληση για διαβούλευση στο πρόγραμμα leader από την ΑΝΚΑ, αρ. 

πρωτ. 18648/13-10-2022 και συμπληρώσαμε σχετικό ερωτηματολόγιο. 

15. Επίσης μέσα στο 2022, η ομάδα εργασίας Γεωτεχνικών του παραρτήματος μας για την 

υποβολή προτάσεων αξιοποίησης μιας δημοτικής έκτασης 6500 στρ. στην πρώην 

κοινότητα Αμυγδαλεώνα, συνέχισε τις εργασίες της. Ειδικότερα πραγματοποιήθηκε στη 

1-4-2022 επιτόπια επίσκεψη στο πεδίο, και στη συνέχεια ακολούθησε σύσκεψη στο 

κοινοτικό κατάστημα Αμυγδαλεώνα, όπου συζητήθηκαν οι σχετικές ιδέες και προτάσεις. 

Στη συνέχεια συγκεντρώθηκε το απαραίτητο υλικό και ξεκίνησε η συγγραφή του 

πορίσματος της επιτροπής από τον συντονιστή αυτής κ. Αμπελίδη. 

 

Συναντήσεις, Συσκέψεις και άλλες δράσεις δημοσιότητας 

1) Συγκεκριμένα ο κ. Μυστακίδης εμφανιζόταν συχνά και μέσα στο 2022 καλεσμένος με 

την ιδιότητα του προέδρου της ΔΕ του παραρτήματος σε τηλεοπτικές εκπομπές για 

θέματα του πρωτογενή τομέα της τρέχουσας επικαιρότητας, όπου εκεί αναφερόταν και 

στις σχετικές ενέργειες και δράσεις του παραρτήματος μας (π.χ. σε εβδομαδιαίες 

τηλεοπτικές εκπομπές Ένα με τη Γη – Ena channel και Αγροτικό Ημερολόγιο – Center 

Tv). Σε μια από τις δύο εκπομπές ο συμπαρουσιαστής της ήταν ο κ. Τιμοσίδης 

Γρηγόρης, συνάδελφος Γεωτεχνικός και μέλος της Δ.Ε. του παραρτήματος.  

2) Λόγω της Πανδημίας περιορίστηκαν αναγκαστικά οι μαζικές συναντήσεις κι εκδηλώσεις, 

όμως ο πρόεδρος και πολλά μέλη της Δ.Ε. συμμετείχαν σε τηλεοπτικές εκπομπές 

περιφερειακών καναλιών με την ιδιότητα τους αυτή και κυρίως ο πρόεδρος της Δ.Ε. 

παραχώρησε πληθώρα συνεντεύξεων σε τοπικά και πανελλαδικής εμβέλειας τηλεοπτικά 

κανάλια, έντυπο και ηλεκτρονικό τύπο. Ενδεικτικά σας αναφέρουμε τις παρακάτω: 

• Εκτενή συνέντευξη του προέδρου της ΔΕ του παραρτήματος μας για την διατροφική 

επάρκεια της χώρας μας και για άλλα θέματα στην εφημερίδα Ν. Εγνατία. 
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• Συνεντεύξεις του προέδρου της ΔΕ για την αγροτική παραγωγή της χώρας μας. 

• Ο κ. Τιμοσίδης Γρηγόριος μέλος της ΔΕ του παραρτήματος έχει δώσει πληθώρα 

συνεντεύξεων στον έντυπο και ηλεκτρονικό τύπο της Agrenda, Ύπαιθρο Χώρα κ.α. για 

θέματα της Γεωτεχνικής επικαιρότητας, θέματα ΟΣΔΕ, Γεωργικών Συμβούλων κ.α.. 

• Επιτόπιες επισκέψεις στο πεδίο από τον πρόεδρο του παραρτήματος κ. Μυστακίδη 

Ζαφείρη, με την ιδιότητα του αυτή, συνοδεύοντας Βουλευτές της περιοχής, Υπουργούς 

κ.α. με αφορμή ζημιών στο φυτικό και ζωικό κεφάλαιο και την αγροτική παραγωγή της 

περιοχής μας.  

3) Με αφορμή την Παγκόσμια Ημέρα Υγείας και Ασφάλειας στην Εργασία, το παράρτημα 

μας, δια του προέδρου του, συμμετείχε σε κοινή συνέντευξη τύπου την οποία 

διοργάνωσε το Εργατοϋπαλληλικό Κέντρο Καβάλας και συμμετείχαν πέραν του 

παραρτήματος μας, το τμήμα Αν. Μακεδονίας του ΤΕΕ κι εκπρόσωπος της ΟΣΕΤΕΕ - 

ΓΣΕΕ. Το κείμενο της ομιλίας του κ. Μυστακίδη αναρτήθηκε και στην ιστοσελίδα του 

παραρτήματος μας. 

4) Ο Πρόεδρος του παραρτήματος κ. Μυστακίδης Ζαφείρης συνεπικουρούμενος από το 

μέλος της ΔΕ κ. Τιμοσίδη Γρηγόριο είχε συνάντηση με τον Υφυπουργό Αγρ. Ανάπτυξης 

κ. Στύλιο, παρουσία του Δημάρχου Παγγαίου στο πλαίσιο της επίσκεψής του 

Υφυπουργού στο Δημαρχείο Παγγαίου στις 11/4. 

5) Συναντήσεις της ΔΕ με τον Αντιπεριφερειάρχη πρωτογενούς τομέα της Περιφέρειας 

ΑΜΘ 

6) Ο πρόεδρος της Δ.Ε. συμμετείχε στις εργασίες του συνεδρίου «ενεργή κοινότητα 

μάθησης για την αναβάθμιση τεχνικών και μηχανικών Erasmus+” 6 Ιουλίου 2022. 

7) Συναντήσεις του προέδρου της ΔΕ και μέσα στο 2022 με όλους τους Βουλευτές του Ν. 

Καβάλας για διάφορα θέματα του πρωτογενούς τομέα. 

8) Μέλη της Δ.Ε. (Μυστακίδης, Λαγούδας) και ο γεωτεχνικός του παρ/τος συμμετείχαν στις 

εργασίας του διήμερου σεμιναρίου Development and cross border cooperation in the 

area of agricultural products and traditional food. 21-22 Σεπτεμβρίου 2022. 

9) Η κ. Σιδηρέλλη, ταμίας της Δ.Ε. συμμετείχε στην έναρξη των εργασιών της 

Αγροδιατροφικής Σύμπραξης στις 5/10/2022 Αρ. πρωτ. 652/3-10-2022. 

10) Μέλη της Δ.Ε. παρακολούθησαν εκδηλώσεις που διενεργήθηκαν στα πλαίσια της 

AGROTICA 21, 22 και 23 Οκτωβρίου 2022. Για όλες τις εκδηλώσεις που μετέχουν μέλη 

της ΔΕ και οι υπάλληλοι του παραρτήματος υπάρχει η σχετική ανατροφοδότηση και 

ενημέρωση όλης της ΔΕ του παραρτήματος. 
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11) Διοργανώσαμε μια διαδικτυακή παρουσίαση για το χαμόγελο του παιδιού. Αντικείμενο 

της παρουσίας που επιμελήθηκε ο κ. Αμπελίδης και έγινε στις 8-4-2022 ήταν 

«Παρουσίαση ΓΕΩΤΕΕ και Γεωτεχνικών ειδικοτήτων» σε παιδιά που φιλοξενεί το 

χαμόγελο του παιδιού  και βρίσκονται κοντά στην ηλικία των Πανελλαδικών εξετάσεων. 

Μια πολύ σημαντική εκδήλωση με κοινωνικό πρόσημο, για να γνωρίσουν τις προοπτικές 

των Γεωτεχνικών επαγγελμάτων, ώστε να τις λάβουν υπόψη τους στο σχεδιασμό τους 

για το μέλλον τους. 

12) Παρουσίαση του προέδρου του Παραρτήματος κ. Μυστακίδη Ζαφείρη για τη Γεωργία 

4.0 – Ο όρος Γεωργία 4.0 (συνώνυμος του «ευφυής γεωργία» ή «ψηφιακή γεωργία») 

χρησιμοποιείται κατ’ αντιστοιχία του όρου Βιομηχανία 4.0 για να υποδηλώσει τη 

δικτύωση, «εσωτερική» κι «εξωτερική», όλων των διαδικασιών της πρωτογενούς, 

γεωργικής παραγωγής. Η παρουσίαση έγινε στα πλαίσια συνεδρίου του Επιμελητηρίου 

Καβάλας που διοργανώθηκε στις 6-7-2022 στην Καβάλα.  

 

Λοιπή δραστηριότητα παραρτήματος 

1) Στο πλαίσιο της συνεργασίας του παραρτήματος μας με το Δημοκρίτειο Πανεπιστήμιο 

Θράκης, Τμήμα Μηχανικών Περιβάλλοντος, Εργαστήριο Οικολογικής Μηχανικής και 

Τεχνολογίας και υπό τη σκέπη του προγράμματος PONTOS που χρηματοδοτείται από το 

Πρόγραμμα Διασυνοριακής Συνεργασίας της Ευρωπαϊκής Ένωσης Λεκάνη της Μαύρης 

Θάλασσας, υπογράφηκε μνημόνιο συνεργασίας για την υλοποίηση κοινών δράσεων, 

προς όφελος των μελών μας και για την ορθολογική διαχείριση των υδάτων και την 

πρόληψη της ρύπανσης τους, καθώς και άλλα σχετικά θέματα. 

2) Πραγματοποιήθηκαν δύο διαδικτυακά σεμινάρια από κοινού με το ΔΠΘ Τμήμα 

Περιβάλλοντος στο πλαίσιο του προγράμματος Pontos και του μνημονίου συνεργασίας 

για τα μέλη του ΓΕΩΤΕΕ, με θεματολογία: 

• «Επεξεργασία Δορυφορικών Εικόνων για την Αποτύπωση της Παράκτιας Διάβρωσης 

και των Επιπτώσεων Πλημμυρικών Φαινομένων», ένα τρίωρο διαδικτυακό σεμινάριο 

που πραγματοποιήθηκε στις 18/2/2022 με τελικό αριθμό μοναδικών λογαριασμών 

που παρακολούθησαν τους 236, ενώ ο αριθμός των αιτήσεων συμμετοχής ήταν 426. 

Τέλος, για το συγκεκριμένο σεμινάριο δόθηκαν 71 βεβαιώσεις παρακολούθησης σε 

όσους τις αιτήθηκαν από το Παράρτημα μας. 

• «Επεξεργασία δορυφορικών εικόνων, συστήματα καταγραφής και προσομοίωσης για 

την εφαρμοσμένη άρδευση ακριβείας», ένα δίωρο διαδικτυακό σεμινάριο που 
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πραγματοποιήθηκε στις 4/3/2022. Σε αυτό δήλωσαν συμμετοχή 434 άτομα και το 

παρακολούθησαν τελικά 282 μοναδικοί λογαριασμοί. Τέλος, για το συγκεκριμένο 

σεμινάριο δόθηκαν 133 βεβαιώσεις παρακολούθησης σε όσους τις αιτήθηκαν από το 

Παράρτημα μας. 

• Όλο το υλικό των σεμιναρίων και η βιντεοσκόπηση του είναι αναρτημένη στην 

ιστοσελίδα του παραρτήματος μας.  

3) Στα πλαίσια του υπάρχοντος μνημονίου συνεργασίας, συνδιοργανώσαμε 3ημερο δια 

ζώσης εκπαιδευτικό σεμινάριο διάρκειας 10 ωρών με τίτλο: «Ειδικές Εφαρμογές 

Τηλεπισκόπησης στην πεδιάδα και τις Λιμνοθάλασσες του Δήμου Νέστου" στα 

πλαίσια του προγράμματος Pontos, με επιτόπια επίσκεψη στο πεδίο των 

λιμνοθαλασσών για την επίδειξη και λήψη μετρήσεων στο πεδίο. Το σεμινάριο έγινε 

15-17 Ιουνίου 2022. Για τις ανάγκες διεξαγωγής του σεμιναρίου απαραίτητη ήταν η 

υποστήριξη από το Παράρτημα μας. 

4) Διανέμουμε δωρεάν στα μέλη μας και τα βιβλία ή φυλλάδια που έχουμε σε απόθεμα στο 

αρχείο του παραρτήματος μας, είτε σε έντυπη μορφή, είτε ηλεκτρονικά όταν 

προσέρχονται στο παράρτημα μας, με ταχυδρομείο, ή ηλεκτρονικά. 

5) Επίσης στο παράρτημα μας λειτουργεί και Γεωτεχνική δανειστική βιβλιοθήκη με 

πληθώρα τίτλων βιβλίων (600 και πλέον μοναδικούς τίτλους βιβλίων), τη σύνθεση της 

οποίας έχουμε αναρτημένη στην ιστοσελίδα του παραρτήματος μας για κάθε 

ενδιαφερόμενο. Το ευρετήριο αυτό επικαιροποιείται τακτικά και μέσα στο 2022.   

6) Συμμετείχαμε στην ημερίδα ΨΗΦΙΑΚΗ ΓΕΩΡΓΙΑ ΣΤΗΝ ΠΡΑΞΗ ποιότητα – κόστος – 

περιβάλλον του Institute for Bio-Economy and Agri-Technology (Λωρίδας, Λαγούδας 

31/3/22) 

7) Καταχώρηση και ανανέωση της πρόσκλησης του παραρτήματος μας στην ενιαία 

διαδικτυακή πύλη ΑΤΛΑΣ (Σύστημα Κεντρικής Υποστήριξης της Πρακτικής Άσκησης 

Φοιτητών ΑΕΙ) για την υποδοχή φοιτητών Γεωτεχνικών σχολών στην έδρα μας. Μέσα 

στο 2022 επικαιροποιήσαμε τις θέσεις πρακτικής φοιτητών στο Παράρτημα μας μέσω 

της ίδιας εφαρμογής. 

8) Το παράρτημα μας εδώ και χρόνια ενημερώνει τα μέλη του, Γεωτεχνικούς φορείς, 

υπηρεσίες και τα Μ.Μ.Ε. με την αποστολή Newsletter με email. Το περιεχόμενο αυτών 

των ενημερωτικών email περιλαμβάνει τη δραστηριότητα και τις παρεμβάσεις του 

παραρτήματός μας, τη δραστηριότητα των επιτροπών του, τη δραστηριότητα της Κ.Υ. 

του ΓΕΩΤ.Ε.Ε. και των παραρτημάτων, ενημέρωση για ημερίδες, συνέδρια, συσκέψεις 
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και εκδηλώσεις του ΓΕΩΤ.Ε.Ε. κι άλλων φορέων εντός των ορίων του παραρτήματος κι 

ενδεχομένως κατά περίπτωση κι εκτός αυτού. Επίσης περιλαμβάνει ενημέρωση για 

επιστημονικά γεωτεχνικά θέματα, για τις επίκαιρες εξελίξεις, για τις ανακοινώσεις άλλων 

φορέων (ΥΠΑΑΤ, ΕΛΓΑ, ΟΠΕΚΕΠΕ, ΔΑΟΚ κ.λ.π.), για τις διαβουλεύσεις νομοθετημάτων 

και την νεώτερη εκδοθείσα νομοθεσία που αφορά Γεωτεχνικούς, για προγράμματα, 

δελτία γεωργικών προειδοποιήσεων, σεμινάρια και προκηρύξεις μελετών ή έργων, για 

προκηρύξεις θέσεων εργασίας, για προγράμματα μεταπτυχιακών σπουδών, υποτροφιών 

εσωτερικού κι άλλων επιστημονικών σεμιναρίων, για θέσεις εργασίας που αφορούν 

γεωτεχνικούς, για Ευρωπαϊκά προγράμματα και για προγράμματα επαγγελματικής 

αποκατάστασης κ.α. θέματα. Έτσι, μέσα στο 2022 στάλθηκαν 6 αριθμημένα τακτικά κι 

έκτακτα newsletter και πολύ περισσότερα μη αριθμημένα newsletter σε όλους τους 

αποδέκτες (πάνω από 1200 ξεχωριστούς λογαριασμούς emails) και πολλά περισσότερα 

σε διάφορες κατηγορίες μελών μας (π.χ. μελετητές, καταστήματα Γ.Φ., εργολήπτες, σε 

μεμονωμένες γεωτεχνικές ειδικότητες, ανά περιοχή κ.α.).  

9) Φιλοξενούμε στο παράρτημα μας και υποστηρίζουμε στο πλαίσιο των δυνατοτήτων μας, 

το Σύλλογο Γεωπόνων Ν. Καβάλας και το Περιφερειακό Συμβούλιο ΠΕΓΔΥ Καβάλας. 

10) Ο κ. Μυστακίδης εκπροσώπησε το παράρτημα ως κύριος ομιλητής στην Εσπερίδα που 

διοργάνωσε το παράρτημα Θράκης για την καλλιέργεια του Επιτραπέζιου σταφυλιού. Η 

εκδήλωση πραγματοποιήθηκε στο Κόσμιο της Ροδόπης στις 4/5/22 και στη συνέχεια 

αναρτήσαμε στην ιστοσελίδα μας την παρουσίαση του κ. Μυστακίδη και το σχετικό 

βίντεο. 

11) Χρήση του e-presence σε επίπεδο συντονιστή οργανικής μονάδας του συστήματος για 

το Παράρτημα Ανατολικής Μακεδονίας (Αμπελίδης). Πρόκειται για διαδικτυακή 

εφαρμογή μέσω της οποίας διοργανώνουμε διαδικτυακά τις συνεδριάσεις της ΔΕ και τις 

διάφορες συσκέψεις του παραρτήματος, καταγράφοντας τα πρακτικά, τη συμμετοχή κι 

άλλες σχετικές εργασίες. 

12) Με αφορμή διαμαρτυρίες της ΠΕΓΔΥ κι άλλων φορέων για το οργανόγραμμα της 

Περιφέρειας ΑΜΘ αιτηθήκαμε στον Πρόεδρο του Περ. Συμβουλίου να μη συζητηθεί το 

θέμα αλλά δεν εισακουστήκαμε. Αρ. πρωτ. 990/16-12-2022. Υπάρχει συνέχεια στο θέμα 

μέσα στο 2023. 

13) Αποστείλαμε έναν συνοπτικό απολογισμό της δραστηριότητας του παραρτήματος για 

όλο το 2021 και μέρους του 2022 ενόψει και της έκδοσης σχετικού ενημερωτικού 

φυλλαδίου του ΓΕΩΤΕΕ, αρ. πρωτ. 321/18-5-2022. 
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14) Το Παράρτημα μας υποστήριξε και συμμετείχε με ομιλητές του στο διήμερο σεμινάριο 

που έγινε στην Καβάλα στις 22 και 23 Σεπτεμβρίου 2022. Στο πλαίσιο υλοποίησης του 

έργου «Loc Food Development and Cross Border Cooperation in the area of Agricultural 

Products and traditional Food» – (Τοπική Ανάπτυξη και Διασυνοριακή Συνεργασία στον 

τομέα των Αγροτικών Προϊόντων και της παραδοσιακής Διατροφής) με ακρωνύμιο “LOC 

FOOD” το οποίο υλοποιείται στο πλαίσιο υλοποίησης του Προγράμματος Διασυνοριακής 

Συνεργασίας της Μαύρης Θάλασσας (ENI CBC BSB 2014-2020) (Προτεραιότητα 1, 

Ειδικός Στόχος 1.2) το οποίο χρηματοδοτείται από την Ευρωπαϊκή Ένωση. 

15) Συμμετέχουμε ως παράρτημα στη μετάβαση των επικοινωνιακών συστημάτων του 

παραρτήματος στο σύστημα Σύζευξις ΙΙ. Έτσι μέσα στο 2022 δεχτήκαμε 2 φορές την 

επίσκεψη τεχνικών για την καταγραφή των υπαρχόντων θέσεων εργασίας και υποδομών 

του παραρτήματος. Επίσης μέσα στο 2022 αιτηθήκαμε ηλεκτρονικά και την προμήθεια 

εξοπλισμού UPS για τον εξοπλισμό του Σύζευξις ΙΙ. 

16) Απαντήσαμε στην Εισαγγελία Δράμας προκειμένου να συντάξει τον κατάλογο 

πραγματογνωμόνων αφού πριν κοινοποιήσαμε το αίτημα στους γεωτεχνικούς μέλη του 

παρ/τος. (αρ. πρωτ. 347/9-9-2022) 

17) Στείλαμε 2ο έγγραφο στον ΟΤΕ για αλλαγή του κέντρου κόστους λόγω προβλήματος 

που υπήρχε με την χρέωση του internet back up, αρ. πρωτ. 351/30-5-2022. 

18) Ακόμα αποστείλαμε συγχαρητήρια μηνύματα, σε συναδέλφους και μη επί της 

ανάληψης των καθηκόντων τους σε θέσεις ευθύνης (π.χ. Αντιπεριφερειάρχη Π.Ε. 

Καβάλας 24/19-1-2022) και Αντιπεριφερειάρχη Πρωτογενούς τομέα Περιφέρειας ΑΜΘ 

23/19-1-2022), κ.α.). Αποστείλαμε συγχαρητήρια επιστολή στο μέλος του 

παραρτήματος κ. Σ. Παπαδόπουλο με αφορμή την ανάληψη των καθηκόντων του Γεν. 

Δ/ντή Αγροτικής Οικονομίας και Κτηνιατρικής της Περ. ΑΜΘ, αρ. πρωτ. 490/21-7-2022, 

όπως και στον συνάδελφο κ. Β. Δελησταμάτη μέλος του Δ.Σ. ΓΕΩΤ.Ε.Ε. που ανέλαβε τα 

καθήκοντα του Θεματικού Αντιπεριφερειάρχη Αγροτικής Οικονομίας & Κτηνιατρικής της 

Περιφέρειας Ανατολικής Μακεδονίας – Θράκης, αρ. πρωτ. 23/19-1-2022.  

19) Επίσης αποστείλαμε συγχαρητήρια επιστολή και στον κ. Βαγγέλη Σημανδράκο, πρώην 

πρόεδρο της ΔΕ του παρ/τος Δυτ. Μακεδονίας που ανέλαβε τα καθήκοντα του 

προέδρου του ΟΠΕΚΕΠΕ, αρ. πρωτ. 492/25-7-2022. 

20) Αυτεπάγγελτη αναζήτηση Τσώνη Ιωάννη, Τζίκα Δημήτριο, Λιρατζή Παναγιώτη, 

Παρμαξή Νικόλαο, Κολοβό Δημήτριο, Ιωαννίδη Αιμίλιο, Μπατσούλα Απόστολο, 
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Τζιουβανάκο Βασίλειο, Αργυρίου Ιωάννη, Παπαναγιώτου Γεώργιο, Καλύβα Χαράλαμπο, 

Ταμπούρη Δημήτριο, Ρουστάνη Στέργιο, Πασχαλέρη Γεώργιο. 

21) Απαντήσαμε στο ερώτημα του Ελεγκτικού Συνεδρίου αν είχαμε κάποια περίπτωση 

αντίρρησης ή άρνησης πληρωμής χρηματικού εντάλματος. (αρ. πρωτ. 85/15-2-2022) 

22) Ζητήσαμε τροποποίηση του προϋπολογισμού του παρ/τος με την προσθήκη 100,00 € 

στον ΚΑΕ 0832 και αντίστοιχη αφαίρεση από τον ΚΑ 0419. (αρ. πρωτ. 125/17-3-2022) 

23) Αποστολή οικονομικού απολογισμού παραρτήματος έτους 2021, αρ. πρωτ. 301/12-5-

2022.  

24) Καταρτίσαμε τον προϋπολογισμό του παραρτήματος για το 2023 μετά από αίτημα της 

Κ.Υ., αρ. πρωτ.  591/22-9-2022. 

25) Από τα τέλη του 2022 ενημερώσαμε τα μέλη μας για την προκήρυξη ωφελουμένων 

στο πρόγραμμα ΟΠΣ 5076666 με πολλαπλά newsletter ενημέρωσης σε πάνω από 1200 

λογαριασμούς emails και την ανάρτηση της στην ιστοσελίδα του παραρτήματος.  

26) Ενημερώσαμε τα μέλη μας για την Πρόσκληση εκδήλωσης ενδιαφέροντος της ΜΟΔ 

Α.Ε. για τη δημιουργία μητρώου επιβλεπόντων εξωτερικών συνεργατών που 

περιλαμβάνει και Γεωτεχνικούς μετά από επιτυχή παρέμβαση του παραρτήματος μας. 

 

Κλείνοντας τον σύντομο απολογισμό μας παραμένουμε στη διάθεση σας για 

οποιαδήποτε διευκρίνηση ή πληροφορία.  

 

 

 

 

 

 

Ο Πρόεδρος της Δ.Ε. 

του ΓΕΩΤΕ.Ε. 

Ανατολικής Μακεδονίας 

 

 

Ζαφείρης Μυστακίδης 


